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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Dagsorden til møde på teams 

D. 24. februar 2022 kl. 17-19.30 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Brian Nielsen   

Helle Dissing          Afbud 

Jeanette Nielsen     Afbud 

Marion Valentin      Afbud 

Jimmy Petersen  

Kenneth Steen Jensen 

Henrik Jensen 

Randi Petersen       

Rie Sørensen           

Tomas Jægerup  

 

Inviterede:  

 

 

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

 

Sag nr. 1 – Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd 

 

Nyt fra formanden: Anne prøver at få genstartet 

skolebestyrelsesformandsnetværket.  

 

Nyt fra skoleleder: Skolen er i gang igen uden nogle corona retningslinjer. 

Enkelte medarbejdere er lidt utrygge pga. smittefare. Ledelsen er i gang med 

at udarbejde skoleplan for det kommende skoleår. Tildelingsmodellen bliver 

forventeligt godkendt i starten af marts og derfra kan skolen gå i gang med 

planlægningen. Klaus skal i en periode være skoleleder for Jægerspris skole 
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også, da skolelederen der har sagt sin stilling op.  

 

Nyt fra medarbejdere: Der er en bekymring for hvad det betyder at Klaus skal 

være skoleleder på to skoler. Sammenlægning af klasser i Skibby fylder også 

lidt. Det meldes ud nu, til de årgange det drejer sig om.  

 

Elevrådet: I Dalby fungerer elevrådet godt, og de har blandt andet sat 

skraldeindsamling i gang. De store elever fra 9. kl. er begyndt at være meget 

optaget af eksamen så de er ikke så engageret i elevrådet. 

 

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på budget 2021 – og 

budget 2022 til godkendelse af bestyrelsen. 

 

Budgettet blev godkendt.  

 

 

Sag nr. 3 – Aflevering af børn. Efter 1. nedlukning udarbejdede 

bestyrelsen retningslinjer for, at forældrene fortsat skulle aflevere deres 

børn udenfor – medmindre der blev lavet en konkret aftale om andet. 

Baggrunden for dette var, at vi under nedlukningen havde erfaret hvor 

stor betydning det havde i forhold til at komme godt og hurtigt i gang 

med undervisningen. Skolen vi gerne, at skolebestyrelsen udarbejder et 

princip, som sikrer denne pædagogiske mulighed. 

 

Skolebestyrelsen var enig i at der skal udarbejdes et princip omkring det. Klaus 

går i gang med at lave et udkast. 

 

 

Sag nr. 4 Godkendelse af timefordelingsplan. Jimmy fremsende et udkast 

til skolens fagopdelte timeplan, som skal godkendes af bestyrelsen – 

dialog og godkendelse. 

 

Timefordelingsplanen blev godkendt. Skolen går samlet set ca. 3 lærerstillinger 

ned, men skolen skal ikke afskedige nogen. Der er p.t. to ubesatte stillinger og 

en der går på pension til sommer.  

 

 

Sag nr. 5 Valg til skolebestyrelsen. Vi drøfter proces – og tidsplan og 

kommunikation/rekruttering. Skolebestyrelsen kan hente inspiration via 

dette link  https://www.skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg 

 

Planen blev godkendt. Klaus sender den ud i morgen.  

 

 

Sag nr. 6 Evt. 

 

Som udgangspunkt må vi ikke sende elever hjem efter glemt idrætstøj eller 

madpakke, når de går i 0.-6. kl. Det kan kun ske efter forudgående aftale med 

https://www.skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg
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forældrene. Vi tager det op som et punkt på et kommende møde, om vi evt. 

skal justere et princip. 

 

Der er forslag om at skolen kun udbyder et franskhold på 5. og 6. årgang. 

Eleverne fra alle tre afdelinger skal så samles i Skibby og have det sammen. 

Skolens ledelse udarbejder et forslag til et princip på næste møde.  

 

Der ønskes at det hurtigt meldes ud hvordan elever fra 6. kl. i Skuldelev 

fordeles så de kan inviteres med til klassearrangementer i foråret. 

 

Sag nr. 7 Lukket punkt – orientering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


